
 

 

  

 
 

ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΝΙΚΟΛΑΪΔΗΣ 

Βουλευτής Νομού Δράμας - ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 
 

Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2023 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 

ΠΡΟΣ:  1.Τον Υφυπουργό στον Πρωθυπουργό 

2. Τον Υπουργό Ανάπτυξης  

ΘΕΜΑ: Διατήρηση δημοσιεύσεων στον Περιφερειακό Τύπο του Ν.Δράμας  

 
 

Οι συνεχείς κρίσεις των τελευταίων ετών (οικονομία, πανδημία, ενέργεια) επέφεραν πολλά και μεγάλα 

πλήγματα στον Περιφερειακό Τύπο. Σύμφωνα με σχετικά δελτία τύπου των Ε.Ι.Ε.Τ. και Σ.Η.Π.Ε. 

πληροφορούμαστε τα εξής:  

 

Δεκάδες εβδομαδιαίες και ημερήσιες περιφερειακές εφημερίδες ανέστειλαν την έκδοση τους, ενώ πολύ 

περισσότερες αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα βιωσιμότητας. Τα τελευταία 12 χρόνια επικρατεί 

μια διαρκής ανασφάλεια στον κλάδο, καθώς διαχρονικά οι κυβερνήσεις δεν έλυσαν οριστικά το ζήτημα 

των δημοσιεύσεων αυτών, αντίθετα διαιώνισαν το πρόβλημα δίνοντας παρατάσεις επί παρατάσεων και 

προκαλώντας αβεβαιότητα. Η τελευταία τριετής παράταση που δόθηκε τον Δεκέμβριο του 2020 και τον 

Φεβρουάριο του 2021, εκπνέει στις 31-12-2023, ενώ ταυτόχρονα οι σχετικές επιχειρήσεις έχουν κληθεί 

να ενταχθούν στο Υπομητρώο Έντυπου Τύπου το οποίο αφορά αποκλειστικά τις δημοσιεύσεις 

υποχρεωτικού χαρακτήρα. Οι κρατικές δημοσιεύσεις στον περιφερειακό τύπο όχι μόνο δεν πρέπει να 

καταργηθούν ή να πάρουν απλώς νέα παράταση αλλά πρέπει να μονιμοποιηθούν υπηρετώντας τις αρχές 

της διαφάνειας των συναλλαγών, της νομιμότητας και της χρηστής διοίκησης των φορέων του δημοσίου 

και του ευρύτερου δημόσιου τομέα.  

 

Οι δημοσιεύσεις υποχρεωτικού χαρακτήρα (προκηρύξεων, διακηρύξεων κ.ά.), που ταυτόχρονα 

αποτελούν παράλληλα τεκμήριο διαφάνειας και ενημέρωσης της αγοράς και της κοινωνίας είναι το 

μοναδικό σταθερό έσοδο για το συνόλο των περιφερειακών εφημερίδων. Τονίζουμε ότι σχεδόν σε όλες 
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τις χώρες της Ευρώπης οι δημοσιεύσεις αυτές ιδίως όσον αφορούν έργα, προμήθειες, υπηρεσίες και 

γενικώς διάθεση δημοσίου χρήματος, γίνονται στον έντυπο τύπο χωρίς να τεθεί ζήτημα υποκατάστασής 

τους από άλλες μορφές ηλεκτρονικής ή άλλης δημοσίευσης 

 

Σε περιοχές όπως η Δράμα και οι όμοροι νομοί αλλά και γενικά στην Επαρχία ο τοπικός τύπος αποτελεί 

τη μόνη έγκυρη πηγή ενημέρωσης για χιλιάδες συμπολίτες μας, και ιδιαίτερα τους μεγαλύτερους σε 

ηλικία. Επειδή το δημοσιονομικό κόστος δημοσίευσης των διακηρύξεων στις εφημερίδες είναι 

ελάχιστο, καθώς το κόστος δημοσιεύσεων αναλαμβάνουν στο σύνολο του οι ανάδοχοι που εκτελούν τα 

έργα ή αναλαμβάνουν προμήθειες και εν όψει των ανωτέρω, ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός σε τι 

ενέργειες προτίθεται να προβεί και με ποιο χρονοδιάγραμμα, ώστε να επιλύσει το ζήτημα με 

μόνιμο τρόπο δίνοντας ανάσα στις περιφερειακές εφημερίδες της Δράμας αλλά και όλης της 

χώρας, καθώς και την δυνατότητα στους ιδιοκτήτες τους να σχεδιάσουν μακροπρόθεσμα το 

μέλλον των επιχειρήσεων τους και προστατεύοντας ταυτόχρονα τη διαφάνεια των δημοσιεύσεων.  

 

 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

 

 

Αναστάσιος Νικολαΐδης 
Βουλευτής ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής Ν. Δράμας 




